

君帆工業股份有限公司

■ 負責人:胡進財

■ 網址:www.jufan.com.tw

■ 地址:710 台南市永康區永科環路 118 號

■ 電話:+886-6-233-4879

企業沿革

1983年 創立於台南市北區大光路廠,推出全國第一家壓 鑄鋁合金端蓋氣缸

1985年 ● 擴廠至台南市永康鹽和廠,並與日本JSW、TAIYO 大廠進行OEM合作

1996年 ● 增資擴廠更名為「君帆工業股份有限公司」

1998年 ● 德國TUV萊茵公司認證通過ISO 9001品質系統

2004年 → 投資於中國江蘇無錫廠-無錫君帆,開發大中華 市場

2011年 ● 無錫君帆增建第二期廠房,引進國外大型精密數 控設備,研發生產大型油壓產品

2014年 ● 於永康科技園區設立營運總部

● 榮獲經濟部第23屆國家磐石獎卓越中小企業

2015年 ● 引進策略性投資者,中盈投資及台達資本。

2016年 ● 跟進國產化政策,成為台灣高鐵國產化合作夥伴

2017年 ● 與日本MKS合作成立日本辦事處

2019年 ● 通過AS9100-2016航空、太空及國防工業品質管 理系統驗證。

2019年 油壓產品打入日本手術台及美國斷層掃描機台 供應鏈

▶ 獲選經濟部工業局第五屆潛力中堅企業

2020年 ● RH船舶輕量化油壓缸獲選2021台灣精品獎

2021年 ● 榮獲第18屆國家品牌玉山獎傑出企業。

首次股票公開發行,並與同年十月核准興櫃掛牌(股票代號:4584)

2022年 通 擴建永科二廠並於2022年6月正式投產

■ 通過ISO14001與ISO45001管理系統認證

經財團法人中華民國證券櫃檯買賣中心核准,十月轉上櫃買賣

主要產品

- 一、各類油壓缸、油壓單元與氣/油壓與電控整合系統
- 二、氣壓缸、三點組合
- 三、各類油/氣壓閥、電動閥
- 四、電動缸與自動化機械手臂

企業簡介

君帆工業股份有限公司創立於1983年,專業於自動化工業關鍵零組件與系統,主要提供油壓、氣壓、電動、真空與油壓動力系統整合之領導品牌。從租賃的小型工廠起家到如今成立40年載,不論是早期積極改善滲油、漏油,提升產品耐用度站穩腳步,或不斷追求輕量化、薄型化、微型化零部件發展,始終如一貫徹「品質第一,技術創新」的理念。

我們在台灣、中國大陸、日本、東南亞擁有專門經銷制度,產品行銷至歐洲、美洲、亞洲、中東等100多國,布局產業包括:模具、輪胎、工程、醫療、鋼鐵等通用機械領域,未來也積極在風力與綠能產業發展。



國際競爭力

- 一、優秀產品品質,深獲國際知名輪胎硫化機大廠客戶信賴,市場市佔率55%,為亞洲第一,全世界第三大品牌。
- 二、擁有高度客製化能力及具備高階產業設計經驗, 滿足各產業領域客戶需求
- 三、深耕油壓、氣壓等流體傳動領域,打造從動力系統到執行元件一體化服務
- 四、豐富的經驗與技術,為國內鋼鐵產業油壓缸維修 第一大;提供薄型缸,為中國市場第一大。

第25屆 小巨人獎 出口績優中小企業

The 25th Rising Star Award

營運管理

- 一、擁有新進員工教育訓練制度,並以企業集團的核心文化「不接收、不生產、不 製造,態度對了,專業才有用」以促進員工發自內心為企業、為客戶創造優質產品。
- 二、自主建構生產與作業管理的智能生產排程系統,優化可視、可控、可管、可改善之管理, 累積數位轉型量能。
- 三、積極精進研發 / 創新管理,包括:自主開發自動化製程、產品優化、產學合作開發等項目,君帆產品取得多項專利 認證。





社會責任

- 一、永續經營七大模式:員工及消費者 權益、性別平等工作環境、環保與 工 (公)安衛、綠能環保、企業形 象、永續經營、高齡友善環境及彈 性工作模式。
- 二、君帆公司以「團隊」、「細節」及「 服務」為公司之三大核心價值,並 秉持著「誠信為本,以客為尊」的 經營理念,以誠信為基石,員工與 供應商為夥伴,提供全球工業自動 化需求者增值的產品與服務,積極 參與社會公眾事務,善盡企業社會 責任,本年度除了一如往常從事社



會關懷及環境保護,更特別著重於教育領域,培育莘莘學子,期待達到產業升級及人才培育之使命。

三、積極推動環保、安全與衛生廠域,打造符合國內相關法令規定「安全零事故、環境永續發展」生廠空間,為達 此目標,君帆公司的策略是「遵守法規承諾、促進安全健康、強化資源利用及污染預防、管控環安衛風險、深 植環安衛文化、建構綠色供應鏈、善盡企業社會責任」。

綜合評語

- (1)自動化工業關鍵零組件製造商,輪胎硫化機產業應用領域之油壓缸產品全球市占率第一,國內鋼鐵相關產業 市佔高達7成,主攻市場為美國、日本、東南亞,前三大客戶皆為國際上市櫃企業。
- (2)產品具有未來性,堅持「品質第一,技術創新」理念,持續與國內各大科研所及專業機構合作進行產品與研發。
- (3)接軌國際標準,達成安全零事故、環境永續發展之目標,重視性別平等工作環境,注重女性主管占比,重視員 工教育,定期辦理培訓課程。

JUFAN INDUSTRIAL CO., LTD.

■ Owner: Henry Hu

■ Website: www.jufan.com.tw

■ Address: No.118, Yongkehuan Rd., Yongkang Dist., Tainan City 710, Taiwan (R.O.C.)

■ Tel: +886-6-233-4879

Business Items

·Hydraulic cylinder & system

·Pneumatic components

· Mechatronics system

·Electric exhaust system

·Linear Actuator



1983 Founded in Daguang Road Factory, North District, Tainan City, launched the first die-cast aluminum alloy end cap cylinder in Taiwan.

1985 Expanded to Tainan Yongkang Yanhe Plant, and OEM cooperation with JSW and TAIYO major factories in

1996 💆 Capital increased and expansion of plant, company renamed as "Junfan Industrial Co., Ltd."

1998 TUV Rheinland is certified according to ISO 9001 quality system.

2004 Invested in Wuxi Junfan, Jiangsu Province, China, to develop the Greater China market.

2011 Wuxi Junfan expanded the production process, brought in large-scale precision CNC equipment for large-scale hydraulic products.

2014 Established headquarters in Yongkang Science and Technology Park.

The 23th National Award of Outstanding SMEs.

2015 Introduction of strategic investors, Zhongying Investment and Delta Capital.

2016 Follow up the localization policy and become a localization partner of Taiwan High Speed Rail.

2017 Cooperated with MKS Japan and established office in Japan.

2019 Certified AS9100-2016 Quality Management Systems – Requirements for Aviation, Space and Defense Organizations.

Hydraulic products broke into the market for the supply chain of operating tables in Japan and tomography machines in the United States.

• The 5th Taiwan Mittelstand Award from Industrial Development Bureau.

2020 Taiwan Excellence Award for RH boat shallow water anchor hydraulic cylinder.

2021 • The 18th National Brand YuShan Award.

In the same year Initial Public Offering and go listed on Taiwan OTC stock market in October.

2022 Expansion of Yongke No.2 plant and officially put into operation in June 2022.

Certified ISO14001 and ISO45001 Environment Friendly Management Certification.

Authorized by TPEx in October, stock business dealings forward from emerging stock market to Taiwan

OTC stock market.

Introduction

Junfan Industrial Co., Ltd. Established in 1983, and has been specialized in crucial components and systems in the automation industry. As a leading brand mainly provide the integration of hydraulic, pneumatic, vacuum and hydraulic system.





The 25th Rising Star Award

Start from the rental small factory and passed through almost 40 years, Jufan not onlyactively improving oil leakage in the early days, improve product durability to gain a firm foothold, but also constantly pursue the development of lightweight, thin, miniaturized parts, to consistently implement the concept of quality first and technological innovation.

Jufan have a specialized distribution system in Taiwan, Chinese mainland, Japan and Southeast Asia. Jufan also market our products to more than 100 countries in Europe, America, Asia, the Middle East, etc. We do an overall management in general machinery fields such as mold, tire, engineering, medicine, and steel and also positively do the development in the wind and green energy industry fields in the future.

Export Competitiveness

- I We get the trust from our international well-known tire vulcanizing customers by outstanding product quality and hold 55% market share to become the first major brand in Asia, and the third major brand in the world.
- II. With better customized capabilities and the experience of high-end industrial design, to satisfy the requirement from our customers in various industries.
- III.Deeply concentrated on the field of fluid transmission such as oil pressure and air pressure to create integrated services from power system to execute components.
- IV.Enough experience and technology make us to become the biggest manufacturer on hydraulic cylinder maintenance for domestic steel industry; become the biggest manufacturers in China market by providing inductive compact cylinders.

Operation Management

- I. With the education and training system for new employees, and the core culture of the enterprise group "not receive, not produce, not manufacture, having right attitude then professional is available" to promote employees to create good quality products for enterprises and customer.
- II. Independently construct an intelligent production scheduling system for production and operation management, optimize the management of visible, controllable, manageable and improvable, and accumulate digital transformation capacity.
- III.Positively improve our development/Innovation management, including: independent development of automated processes, product optimization, industry-academia cooperation development and other projects, Junfan products have obtained a number of patent certifications.

Social Responsibility

- I. Sustainable Development Seven Topic: Rights of employee and consumer, gender-equal working environment, environmental protection and industrial (public) safety, green energy environmental protection, corporate image, sustainable development, friendly environment for advanced age and flexible working mode.
- II. "Team", "Detail" and "Service" are Jufan mainly three core values, and we uphold the business philosophy "integrity-based, customer-oriented". Jufan provide valuable products and service for demanders of global automatic industries based on "integrity as the cornerstone, employees and suppliers as partner". Jufan participate positively in public affairs, and do the best on CSR (Corporate Social Responsibility). In a Year 2022, we will do an usual engaged in social concern and environmental protection, but also focus on education fields to cultivate the best students. We expect to achieve the mission of industrial upgrading and talent cultivation.
- III.We positively promote environmental protection, safety and healthy plants to create a production space that complies with relevant domestic laws and regulations "safety zero accidents, environmental sustainable development". To achieve this goal, Junfan's strategy is to "comply with regulatory commitments, promote safety and healthy, strengthen resource utilization and pollution prevention, Control environmental security risks, deeply plant environmental safety and health culture, build a green supply chain, and fulfill CSR".

